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nadolu Üniversitesi'nin 
1998-1999 öğretim yılı 
mezunları 27 Haziran Pa
zar günü Atatürk Stadyu
mu'nda düzenlenen tö-

renle belgelerini aldılar. Törene; 4 
enstitü, 14 fakülte ve 6 yüksekokul
dan 2 bin 800 öğrenci katıldı. Ana
dolu Üniversitesi'nin uzaktan eğitim 
veren Açıköğretim, İktisat ve İşletme 
Fakültelerinden 360 öğrenci de tö
rende yer aldı. Muhasebe Bölü
mü'nü birincilikle bitiren 71 yaşında 
beş çocuk ve 11 torun sahibi Mus
tafa Cemil Kırdök törenin ilgi odağı 
oldu. Yaklaşık 20 bin kişinin izledi
ği törende Beden Eğitimi ve Spor 
Meslek Yüksekokulu öğrencilerinin 
gösterisi ile Bulutsuzluk Özlemi gru
bunun konseri büyük ilgi gördü. Tö
rene, Eskişehir Valisi Ali Fuat Gü
ven, 1. Taktik Hava Kuweti Komu
tan vekili Tümgeneral Hasan Aksay, 
Büyükşehir Belediye Başkanı Prof. 
Dr. Yılmaz Büyükerşen, Tepebaşı 
Belediye Başkanı Ahmet Ataç, Os
mangazi Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Erdoğan Fıratlı ile çok sayıda ko
nuk katıldı. Öğrenci yakınlarının ya
nı sıra Eskişehir halkı da törene bü
yük ilgi gösterdi. 

Mezuniyet töreni saat 18:30'da 
Vilayet Meydanı'ndaki Atatürk Anı
tı'na Rektör Prof. Dr. Engin Ataç ön
derliğinde öğretim üyeleri ile fakülte 
ve yüksekokul birincilerinden olu
şan grup tarafından çelenk konul
masıyla başladı. Grup daha sonra 1. 
Taktik Hava Kuweti Komutanlığı 
Bandosu eşliğinde stadyuma kadar 
yürüdü. Öğretim üyeleri ve öğrenci
lerin akademik giysileri ile stadyu-
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Anadolu Üniversite
si'nden 1998-1999 
ders yılında mezun 
olanlar diplomaları 
Atatürk Stadyumu'n
da görkemli bir 
törenle aldılar. 
Rektör Prof. Dr. 
Engin Ataç, 
"Yükseköğretim 
kurumları bulun
dukları kente, 
ülkeye ve insanlığa 
bilim ve hizmet 
eğitimi veren, 
toplumların 
lokomotif 
kuruluşlarıdır'' 
dedi. 
ma girişleri, tribünleri dolduran bin
lerce kişiye heyecanlı anlar yaşattı. 
Bu sırada Sivil Havacılık Yükseko
kulu uçaklarının yaptığı gösteri uçu
şu da törende renkli dakikaların ya
şanmasına neden oldu. 

Stadyumdaki tören, tüm öğrenci
lerin yerlerini almalarının ardından 
saygı duruşu ve İstiklal Marşı'nın 
okunmasıyla başladı. 1 O. Yıl Mar
şı'na da tüm izleyiciler ve mezunlar 
büyük heyecanla katıldı. 

Beden Eğitimi ve Spor Meslek 

Yüksekokulu öğrencileri ve mezun
larının sunduğu dans gösterisi bü
yük beğeni topladı. Gösterinin ar
dından E.ğitim Fakültesi Zihinsel En
gelliler Oğretmenliği Programı'n
dan Şerife Yücesoy mezunlar adına 
bir konuşma yaptı. Yücesoy şunları 
söyledi: 

"Bizler 20. yüzyılın son mezunla
rı, ülkemizi 21. yüzyıla taşımanın 
sorumluluğu ve heyecanı içindeyiz. 
Aranızdan ayrılırken Anadolu Üni
versitesi'nin ışığını yalnızca yurdu
muzun değil dünyanın tüm köşele
rine yaymak için yola çıkıyoruz. Bi-

zi bu çetin yola bilimsel, çağdaş de
ğerlerle donatarak uğurlayan, bu
günlere gelmemizde emeği geçen 
yöneticilerimize, saygıdeğer hoca
larımıza, üniversitedeki tüm görevli
lere, fedakar ailelerimize, sevgili ar
kaı;Jaşlarımıza ve Eskişehir halkına 
teşekkürlerimizi sunuyoruz." 

Daha sonra kürsüye gelen Rektör 
Prof. Dr. Engin Ataç gençlere şöyle 
seslendi: 

"Yalnızca mesleğinizde başarılı 
olmak yetmez. Sizler, Atatürk ilke 

ve devrimlerinin ışığında demokra
tik ve laik Türk Cumhuriyeti'nin ge
lişerek, sonsuza değin yaşaması için 
çalışacaksınız. Özgür ve bilimsel 
düşünce sahibi insanlar olarak da
ima daha iyiyi arayacaksınız. Ana
dolu Üniversitesi'nin bir mensubu 
olmanın bilinciyle tüm insanlara 
sevgiyle, doğrulukla yaklaşarak işi
nizi yapacaksınız . Unutmayınız ki 
işin küçüğü, büyüğü yoktur. Her iş 
önemlidir. Üstlendiğiniz işi severek 
ve özen göstererek yaparak, daha 
üst sorumluluk mevkilerine yüksele
ceksiniz." 

Eskişehir Valisi Ali Fuat Güven de 
konuşmasında Anadolu Üniversite
si'nin ülkemiz yükseköğretimine 
yaptığı katkının yanısıra kentin sos
yal ve kültürel gelişmesinde de ön
cü olduğunu söyledi. 

Konuşmaların ardından yüksekli
sans ve doktora eğitimlerini tamam
layan öğrenci lerle, fakülte ve yük
sekokul birincileriyle bölümlerini 
birinci olarak bitiren öğrencilere 
belge ve ödülleri üniversite ve il yö
neticileri tarafından verildi. 

TBMM Başkanı Yıldırım Akbulut 
ile Başbakan Bülent Ecevit gönder
dikleri mesajlarla mezun öğrencile
rin coşkusuna ortak oldular. 

Tüm mezun öğrencilerin belgele
rinin almalarından sonra Bulutsuz
luk Özlemi'nin konseri başladı. 
Konser, öğrencilere ve izleyicilere 
coşkulu anlar yaşattı . Konser sıra ın
da yapılan havai fişek gösterisi ise 
geceyi daha da renklendirdi. 

.. ................ ~~.r.tvte.r~~.i ................. . 
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Mezuniyet töreni için ne dediler? 

20. yüzyılı ge
ride bırakıp 21. 
yüzyıla merha
ba diyoruz. Me
zuniyet töreni 
bir şölen hava
sında geçiyor. 
Yeni mezunları
mızın bu günü 
unutmamasını 

diliyor hayatla
rında başarılar 
diliyorum. 

Açıköğ
retim ba
na yarım 

k a I mı ş 
eğitimimi 
tamamla
ma fırsatı 
verdi. 
Kendi
min hem 
öğretme

ni hem 
de öğrencisi oldum. Yarım kal
mış bir öğrenim hayatım vardı. 
Büro yönetimini ilk 1 0'da yer 
alarak bitirdim. Çok mutluyum. 
Yirmibeş yaşındayım ve devam 
etmeyi düşünüyorum. 

Otuz üç 
yaşında
yım üç 
çocuğum 
var ve bir 
kamu ku
ruluşun
da çalışı
yorum. 
Daha ön
ce ger
çekleşti

remediğim bir hayalimi gerçek
leştirdim. Açıköğretim Fakültesi 
eşimden çocuklarımdan ayrılma
dan ve çok para harcamadan 
okuma fırsatı verdi. Eğer çocukla
rınız varsa okumak zor oluyor. 
Uzaktan öğrenimde motivasyon 
çok önemli. Çünkü; iş, çocuklar 
ve ev sorumluluklarının beni zor
ladığı zamanlar oluyor mezun 
olduğum için çok mutluyum. 

Evimden 
ailemden 
çocukla
rımdan 

ayrılma
dan eğiti
mimi ta
mamla
d ı m . 
Onaltı yıl 
öğret
menlik-
ten sonra 

öğrencilik hayatına başlamak 
zor ama heyecan vericiydi. 
Otuzyedi yaşındayım ve iki ço
cuğum var. Eşim çalışmama or
tam hazırladı. Bazen aynı dersle
rin defalarca tekrarlanması heve
simi kırdı fakat ben yine de de
vam ettim. Kademe_ yükseltmek 
amacıyla başladım ve başardım. 

Hukuk 
okumak 
kolay de
ğil. Hiç 
bitmeye
cek sanı
yordum. 
Dört yılın 
sonunda 
mezun 
o I m ak 
mutluluk 
verici bir 

duygu. Hukuk Fakültesi'ne baş
ladığımda bitirmenin kolay ola
cağını sanmıyordum. Umarım 
herkes bu duyguyu yaşar. 

Ha I en 
şaşkınlık 
içinde
yim.Ha
yat asıl 
bundan 
s o n r a 
başlaya
cak. 
Genç ile
tişimciler 
olarak ta-
ze kan 

getireceğiz. Önümde askerlik gibi 
bir dönem var. İlk aşamada asker
liğimi bitireceğim. Askerlik bittik
ten sonra İstanbul' a yerleşece
ğim.İleride iyi bir reklamcı olaca
ğıma inanıyorum. 

Eskişehir 
hayatım
da önem
li bir yere 
sahip ol
du. Ana
dolu Üni
versitesi 
ve AIESEC 
kişisel ge-
1 işimime 
çok şey 

kattı. Onların bir parçası olmak-

F -

Anadolu Üni
versitesi kendi
sine yakışır bir 
mezuniyet tö
reni hazırladı. 

Törene 
katılmaktan çok 
mutluyum. Me
zun olan tüm 
öğrencilere ya
şamboyu mutlu
luklar gelecekte 
başarılar diliyo-

tan gurur duyuyorum. Hayatımızı 
ekonomi yönlendiriyor. Doğru ve 
yerinde karar almak çok önemli 
oluyor. Şimdilik ne olcağımı bile
miyorum ama en iyisini yapmaya 
çalışacağım. Bu günlere gelmemi 
sağlayan ailemin desteklerini 
unutmayacağım. 

~ akh 

Hüzün 
var mut
luluk var. 
Oku I u 
dört se
nede bi
tirmenin 
mutlulu
ğunu ya
şıyorum. 

Bundan 
sonra öğ-

retmenlik yapmayı düşünüyo
rum. Üniversite benim için dö
nüm noktası oldu. Hayatımın 
bundan sonraki döneminde kul
lanmak için birçok deneyimi 
burada edindim. 

,, Sone 

Dört se
nede me
:wn olu-

ğ u m u 
paylaşı
yor. Da
ha ilerisi 

için planım ticaret yapmak.Türki
ye' de Orkide yetiştiriciliği pek 
yaygın değil. İleride Orkide yetiş
tiriciliğini daha iyi yerlere getirme
yi düşünüyorum. 

min 
rada 
ması ve 
bu anı 

Bir başkadır be
nim üniversitem ve 
öğrencilerim. Bir 
insanın duyabile
ceği en büyük gu
ruru duyuyorum. 
Bu öğrencileri gör
dükten sonra Tür
kiye'nin geleceğin
den kimsenin şüp
hesi olmasın. Dikti
ğimiz ağaç koca 
bir çınar oldu. 

yaşamak çok güzel. Zorlu bir dö
nemi atlattık ancak hepimiz me
zun olamadık. En kısa zamanda 
arkadaşlarımın da mezun olma
sını arzu ediyorum. Ağrı'da as
kerlik yapan Edebiyat Fakültesi 
Arş. Gör. Erkan İznik 'in emekle
rini unutmayacağım. Eskişehir'i 
özleyeceğim. 

Ailem ve arkadaşlarımla Anadolu 
Üniversitesi 99 Mezuniyet 
töreninde olmaktan çok mutlu
yum. Bir çok sıkıntı sanki bugün 
dağılıyor. Dört yıldır yurtta kalı
yorum. Çeşit çeşit insanla aynı or
tamı paylaşmak beraberinde bir
çok sorunu getiriyor ancak dene-

iz Eskişehir'i seviyoruz. Çok 
sık geldiğimiz illerden. Uni
versite Eskişehir'e gerçek

ten büyük kent kimliği kazandırı
yor. Kentteki büyük değişimi her 
geldiğimizde görüyoruz. Hatta 
Yılmaz Büyükerşen'in Büyükşe
hir Belediye Başkanı olmasıyla 
beklentiler artıyor. Çünkü üni-

41 sene önce ek
tiğim tohumun bu 
süre içerisinde de
vasa büyümüş ol
duğunu görmüş ol
manın verdiği mut
luluğu taşıyorum. 
İrfan meşalesini ilk 
yakan insan olarak 
beni hazların en 
büyüğüne kavuş
turdular. Öğrenci
lerimle iftihar edi
yorum. Hayallerim 

- --~-- gerçekleşti. 

yim ka
zanıyor

sun. Bü
yük uğra
şılar so
nunda ar
tık me
zun olu
yorum. 
Bugün 
bana uy
kusuz ge

celerin bir armağanı. Gelecekten 
herkes gibi benimde beklentile
rim var. Artık yapılacak birçok şe
ye daha yakınım . Halen okumak
ta olan öğrenci arkadaşlarıma bu 
yılları iyi değerlendirmelerini 
tavsiye ediyorum. 

versiteye çok büyük katkıları 
olan bu insanın kente de katkıla
rının büyük olacağı kesin. Üni
versite! i arkadaşlara defalarca 
konser vermiştik. Şimdi onların 
mezuniyetlerinde çalmak bizim 
için çok büyük bir anı oldu. Her 
zaman gelip, burada konserler 
verebileceğimizi düşünüyoruz. 
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Oyuncaklara hayat veriyor 
Bir oyuncak arabanın veya bebeğin çocukluk 

anılarımızdaki yerini kim inkar edebilir. Bir de o oyun
caklar bozulduğu zaman yaşanan üzüntüyü ... 

üçüklüğümde hiç 

' ' 

oyuncağım olma
dı. İtiraf etmek 
gerekirse içimde 
bir ukteydi bu. 

Daha fazla dayanamadım ve 
1992 yılında bu dükkanı açtım". 
Ancak O'nun oyuncak dükkanı 
biraz alışılmışın dışında. Herke
sin oyuncak sattığını ama hiç 
kimsenin oyuncak tamir etmedi
ğini farkeden Şen, bunun üzeri
ne Türkiye'de ilk ve tek olan 
Mıstık Oyuncak Hastanesini açı
yor. Mustafa Şen 40 yaşında ve 
iktisat Fakültesi mezunu. Şimdi
ye kadar birçok işte çalışan Şen, 
içindeki çocuğu engelleyemedi
ği için herşeyi bırakıp bu dükka
nı açmış. 

"Oyuncaklar bozulduğu veya 
kırıldığı zaman hemen çöpe atı
lıyor. Bu hem milli servetin isra
fına hem de ailelere maddi yüke 
neden oluyor. Bana getirilen bo
zuk oyuncakları tamir ediyorum 
ve onlara hayat veriyorum." 
Hastanenin çocukların yoğun il
gisiyle karşılaştığını belirten Şen, 
bunun sebebi olarak da asla ço
cukları kandırmayı düşünmeme
sini ve onlarla içten samimiyet 
kurmasını gösteriyor. 

Mustafa Şen'in hedeflerinden 
biri de hastanesini Eskişehir dışı
na taşımak. Bir diğer hedefi ise 
oyuncağı olmayan çocuklar için 
bir oyuncak kampanyası başlat
mak. Daha önce birçok çocuk 
kulübüyle etkinlikler yapan Şen, 

Mustafa Şen oyuncak satmak 
yerine oyuncakları onarmayı 
seçmiş. Amacı milli servetin 
çöpe atılmasını önlemek ve 

aileleri yeni oyuncaklar 
almaktan kurtarmak. 

bunun kendisi için yeterli olma
dığını söylüyor. Şen, bu kampan
yayla bozuk oyuncakları tamir 
ederek özellikle maddi gücü 
yetersiz ailelerin çocuklarını 
oyuncak sahibi yapmak istiyor ve 
ekliyor: "Benim oyuncağım ol
madı ama başkalarının olsun". 

Çevre Porsuk'tan ibaret değil 

Çevre Platformu, mühendislerden ev kadınlarına kadar 
birçok gönüllü katılımcıdan oluşuyor. 

Eskişehir'in daha güzel ve yaşanabilir 
bir çevreye kavuşturmak amacıyla bir 

"Çevre Platformu" kuruldu. 

skişehir'in daha güzel ve 
yaşanabilir bir çevreye ka
vuşması amacıyla kurulan 

"Çevre Platformu"çalışmaları
na başladı. Platform ilk toplan
tısını 25 Haziran'da Ecza-Koop 
Lokali'nde yaptı. Toplantıda 
konuşan Çevre Platformu Baş
kanı Yrd. Doç. Dr. Güner Sü
mer, çevre denince insanların 
aklına yeşillik, ağaçlar veya 
erozyon gelmesinin yanlış ol
duğuna değinerek, çevrenin 
hava, su ve topraktan oluştuğu-

nu belirtti. Eskişehir'de çevre 
sorununun bir tek Porsuk Çayı 
kirlenmesiyle sınırlı olmadığını 
vurgulayan Sümer, Eskişehir'in 
hava kirliliğinden katı atıklara 
kadar birçok çevre sorununun 
tehditi altında bulunduğunu 
söyledi. Yabancı ülkelerde de 
çevre sorunlarının olduğunu 
anımsatan Sümer, caydırıcı ce
zalar konulması durumunda 
sorunların büyük ölçüde azala
cağına dikkat çekti. 

............... Ç.~1.i.~ .. Ç.~1.i.~x_~~.~!:1 .............. . 

nadolu Üniversitesi radyosu Radyo 
A, yaz dönemi yayınına başladı. 28 
Haziran Pazartesi günü başlayan 

yeni program akışı içinde çeşitli sohbet 
ve müzik programları yer alıyor. Radyo 
A'da hafta içi hergün , saat 16:05-17:00 
arasında ilginç olayların ve rekorların ak
tarıldığı Renkler adlı program yeralırken, 
saat 10:15- 11 :00 arası gündem ve sa
nat haberleri ağırlıklı Anadolu Ekspresi 
adlı program bulunuyor. Özlem Türker 
ve Arzu Çelen Özer'in hazırladığı Çene
baz yine hafta içi hergü n 13 :00-14 :00 
arasında, müzik haberlerinin yer aldığı 
Music Box ile teknik masanın hazırladığı 
bir çok müzik programı da çeşitli 
saatlerde dinleyicilere seslenecek. 

............................ Yiğit. GÜNEL ............................ . 

irinci ve üçüncü sınıf I isans öğrenci-

B !eri için, çeşi.tli düzeydeki okullarda 
uygulanan "Oğretmenlik Deneyimi" 

uygulaması düzenlenen bir panelde ele 
alındı. Eğitim Fakültesi tarafından 24 Ha
ziran günü fakülte seminer salonunda dü
zenlenen panel'e Eğitim Fakültesi Dekan 
Yardımcısı Yrd. Doç. Dr. Ali Gültekin, 
Eğitim Fakültesi Resim Bölümü Koordina
törü Yrd. Doç. Dr. Numan Arslan ve Eği
tim Fakültesi Resim-İş Eğitimi Bölüm Baş
kanı Prof. Dr. Oya Kınıklı konuşmacı ola
rak katıldı. Panelde uygulamada görev 
alan danışman hocalar ile uygulamaların 
yapıldığı okullardaki öğretmenler de ya
şanan sorunları anlatarak çözüm önerile
rini dile getirdiler. Prof. Dr. Oya Kınıklı 
"Okul deneyiminin verilmesi ile daha 
sonraki yıllarda öğretmen olacak lisans 
öğrencileri öğretmenlik sorumluluklarını 
daha iyi algılayacaktır" dedi. 

. ........................... ~i.~~.~ .. 9.E.~·İ·Ş······· .. ··················· 

spen Turizm'e 
ait olan Antal-
a Beldi-

bi'ndeki Club Alda 
Tatil Köyü, Anadolu 
Üniversitesi mP,n
suplarına aylık ga
zete fiyatları üzerin
den yüzde15 ora
nında indirim uygulamaya devam ediyor. 
Kasım ayına kadar sürecek olan indirim 
uygulaması fiyatları ise şöyle: Clup Odası 
ve Aile Odası için kişi •başı günlük herşey 
dahil 15 milyon 750 bin. 0-5 yaş arası ço
cuklardan ücret alınmazken 6-11 yaş arası 
çocuklara ise yüzde 50 indirim uygulanı
yor. Anadolu Üniversitesi mensupları Club 
Alda'dan yüzde 50'si peşin, yüzde 50'si de 
taksitle yararlanabilecekler. Ayrıntılı bilgi 
almak isteyenler (0-242) 824 81 51 numa
ralı telefonu arayabilirler. 

rı,>.,.,w•~ .. Sahibi 
Yazı İşleri Mtidürü : Yrd. Ooç. Dr. 

Halil İbrahim GÜRCAN 
Anadolu Üniversitesi Web Ofset Basımevi Tesisleri'ncle 
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irçok alanda "ilk"lere 
imza atan Anadolu Üni
versitesi, bu kez de 
Halkdansları Topluluğu 
ve Devlet Konservatuva-

rı' nın ortaklaşa gerçekleştirdikleri 
"Yerelden Evrensele Anadolu" 
adlı çalışma ile bir "ilk"i daha 
gerçekleştirdi. 23-25 Haziran'da 
Atatürk Kültür ve Sanat Merke
zi'nde Türkiye'de ilk kez klasik 
batı müziği enstrümanları ile ge
leneksel sazlar Halkdansları Top
luluğu'nun gösterisi için biraraya 
geldi. 

120 kişilik bir ekibin sekiz ay 
süren çalışmaları sonucu ortaya 
çıkan gösteri için, Konservatuvar 
öğretim elemanlarından Sami 
Hatipoğlu topluluğun özgün mü
ziklerini orkestraya uyarladı. Gül
sevin Doğanay yönetimindeki 
Çoksesli Gençlik Korosu da 
dansların türkülerini seslendir
mek için uzun süreli bir çalışma 
yaptı. Öğretim görevlisi Burak 
Tüzün yönetimindeki Gençlik 
Orkestrası ise aylar süren uzun 
bir hazırlık dönemi geçirdi. Halk
dansları Genel Sanat Yönetmeni 
Sadettin Sönmezoğlu da tüm 
farklı grupları bir araya getirerek 
dansları yeniden düzenledi. 

·····················Y.i.$.!~.9.9..~~~ .................... . 
Murat KARAT AŞ 
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Anadolu Üniversitesi Halkdansları Topluluğu, Devlet Konservatuvarı ile birlikte 
Türkiye'de bir ilki gerçekleştirdi. Topluluk, 'Yerelden Evrensele Anadolu' adlı gösteride 

Çoksesli Gençlik Korosu, Gençlik Orkestrası ve geleneksel halk sazları eşliğinde 
ulusal kültürümüzü evrensel boyuta taşıdılar. 

Anadolu Üniversitesi Halkdansları Topluluğu'nun bir ilki gerçekleştirdiği 
gösterilerinde yedi yöreden danslar sundu. Seyircilerin ayakta alkışladığı 

gösterilerde halkdanslarının müzikleri klasik batı müziği formunda 
yeniden düzenlenirken gösteride geleneksel sazlar da yer aldı. 

üyükşehir Belediye 
Başkanı Yılmaz 
Büyükerşen: "Tek 
kelime ile harikay-

dı. Bence bu gösteri Ulus
lararası Eskişehir Festivali 
programına da girmeli. 
Birkaç küçük öneriyi de 
orkestraya ilettim." 

Rektör Prof. Dr. Engin 
Ataç: "Bu akşam ki göste
riden göz ve kulaklarımız 
büyük zevk aldı. Herşeyi 
ile dört dörtlük bir gösteri 
oldu. Emeği geçen herkesi 
kutluyorum." 

Halk Bilim Merkezi Mü
dürü Doç.Dr. Yavuz Kılıç: 
"Böyle bir gösteriyi Üni
versitemize ve Eskişehir'e 
sunduğumuz için çok 
mutluyuz. Bu gösteri 120 
kişilik bir ekibin sekiz ay 
süren yoğun çalışması so
nucu ortaya çıktı. Tıpkı 
sloganımızda olduğu gibi 
'Yerelden Evrensele Ana
dolu'. Emeği olan herkese 
teşekkür ederim." 

Genel Sanat Yönetmeni 
Saadettin Sönmezoğlu: 
"Üç yıl önce başlayan bir 
hareket bu. Ben ekim 
ayından bu yana ekiple 
birlikte çalışıyorum. Bu işi 
gerçekleştirmek bu güne 
kaldı. 

Türkiye'de ilk kez klasik 
batı sazları ile geleneksel 
sazlar birlikte kullanıldı. 
İlk defa bir orkestra çuku
runda bu kadar orkestra 
elemanı vardı. 

Bu gösteriyi organize 
eden kişi olarak bu işin 
onurunu ve gururunu ya
şıyorum. Rektörümüz Sa
yın Engin Ataç'ın bu ko
nudaki desteği de bizim 
için çok önemliydi. Bu yıl 
artık çıtayı çok yükseltmiş 
olduk. Önümüzdeki yıl
larda bu çıtayı daha da 
yükseltmeliyiz. 

Halkdansları Toplulu
ğunun Anadolu Üniversi
tesi'nin göz bebeği oldu
ğuna inanıyorum." 


